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P R O C E S  -  V E R B A L 

             Încheiat azi 25.06.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Se supune atenţiei procesul  verbal  ale şedinţei din 25.05.2010, dl Drăgan menţionând că s-a 

abţinut când sa supus la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut la CEC 

Bank,  de către SC Crişul SA. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului local cu 54.000 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

delegării Serviciului de Termie către SC Crişul SA, acordând lămuri suplimentare în acest sens. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

acordării sumei de 1.500 lei pentru desfăşurarea unui cantonament al formaţiei de judo din cadrul 

Clubului Copiilor. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

stabilirii chiriei la Sala Tineretului, pentru organizarea unor evenimente altele decât nunţi,  dl.Abrudan 

Sorin solicită modificarea proiectului de hotărâre  iniţial  şi înlocuirea cu sintagma ,, şi alte 

evenimente,,. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul iniţial şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea închirierii unei suprafeţe de 8,5 mp în curtea imobiulului din str. Vladeasa nr. 5, lămuriri 

acordând dl. Abrudan Sorin,  care menţionează că este vorba de un amplasament destinat 

aprovizionării unor magazine. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism, privind 

aprobarea acordării denumirii de strada ,, Cetatea Veche,, , străzii care traversează Cetatea Veche, 

lămuriri acordând dl. Abrudan Sorin. 

 Se supune la vot PH si se aprobă in unanimitate. 

 Dl.Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea amenajării unei căi de acces din DN.1 către o proprietate privată , dl Torok Francisc solicită 

ca această amenajare să se facă pe cheltuiala proprietarului 

imobilului iar dl. Paşcalău Ioanel  menţionează că este vorba de un podeţ, solicitând să se efectueze 

curăţarea şanţului limitrof proprietăţii respective. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea amenajării unei reţele de comunicaţii pe stâlpi,  aparţinând SC Elecrica, lămuriri acordând 

dl. Abrudan Sorin  care menţionează că în perspectivă va trebui  amenjat un sistem subteran prin canale 

tehnice. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură, 

învăţământ, privind aprobarea închirierii unor săli de clasă pentru desfăşurarea unor activitatii 

didactice, în cadrul Liceului Teoretic ,,  O.Goga,, Huedin,  lămuriri suplimentare acordând dl Totok 

Ferencz, dl. Abrudan Sorin  menţionând că, chiria va fi percepută de liceu. 



 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică, 

privind acordarea unui ajutor de urgenţă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.l Dragan prezinta PH avizat de comisia de adm. privind aprobarea inscrierii in CF a 

terenului  aferent fostului Stadion din str. Vladeasa f.n. 

 Se supune la vot Ph si se aprobă in unanimittae. 

 Dl Dragan prezinta Ph avizat de comisia de ad.publica privind aprobarea modificării pozitiei 

nr. 55 din Inventarul Bunurilor care apartin Domeniului Public . 

 Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

 Dl Dragan przinta aprobarea inscrierii in CF a unor imobile clădiri şi terenuri  

Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

 Dl Dragan prezinta PH privind aprobarea Constituirii  Consiliului Consultativ la nivelul 

orasului Huedin, lămuriri acordând dl Handraluca , 

 Se supune la vot PH si se aproba in unanimiutate  

 Dl Dragan prezinta PH  avizat de ocmisia de adm privind aprobarea unui amplasament in 

curtea Ambulatorului de Specialitate al Spitalului cu destinatia amenjare chişc presă. 

 Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

 D.soara Cozea prezinjtaq PH avizat de comisia invatamant , sănptate privind aprbarea  

preluării managementului Spitalului orasenesc Huedin 

 De către Consiliul local . 

 Dl Torok raspunde d.lui Abrudan in sensul că sumele destinate Spitalului se vor aloca in 

continuare de cătrew CAS. 

 Dl Primar mentionează că, nu există alternativă in sensul că dacă nu se acceptă preluarea 

Spitalului acesta va fi desfiintat, această institutie preluându-se fără datorii.Acordă lămuriri privind 

asigurare4a finantarii in proportie de 95% de către CASJ Cluj, pe cazuri rezolvate in funcţie de 

diagnostic, mentionand că 70% din sumele de la CAS se vor folosi pentru salarii si 30 % pentru 

cheltuieli materiale. 

 Mentioneazăî că, Consiliul locla va stabili dou reprezentanti in CA care urmează să organizeze 

consurs pentru selectarea managerului care urmează să organizeze consursuri pentru desemnarea 

directorului medical şi a directorului economic., 

 Arata de asemenea  că vor fi trecute clauze de performantă in contractul de management, 

putându-se face propuneri pentru infiintarea unor posturi cu avizul Ministerului Sănătăţii, mentionează 

că vor fi operate redureri de personal in situatia in care Spitalul nu se va putea incadra in cheltuielile 

prevăzute de lege., pentru evitarea acestei situatii exista intentia inceperii activitatii sectiei de 

psihiatrie. 

 Dl Abrudan solicita alocarea de fonduri intrucât Spitalul face internări pentru toata zona, dl 

primar arătând că s-au făcut demersuri in acest sens in conditiile in care spitalul deserveste toate 

comunele din zona Huedinului. 

 Dl Torok arata că este vorba despre un nou tip de finantare, probeleme putând apare după un 

interval de 6 luni in consitiile in care in buget este alocata doar suma de 30.000 pentru spital. 

 Dl primar arata că mangementul este bun se pot face economii si reduce cheltuielile, 

mentionand că se va implica  directorulu ec din primarie in vederea verificarii sitatiei financiare din 

cadrul spitalului.  

  Dl Varga arata că este deacord cu preluarea iar dl Farkaş  mentionează că alternativa 

neaprobării preluarii este inchiderea Spitalului. 

 Dl Torok este de acord cu preluarea Spitalului daca datoriie  se aduc la zero şi se exercită un 

control permanent asupra managementului institutiei. 

 Dl Secretar arata că prin organizarea actuala Primarul şi Consiliul Local deţine controlul 

asupra indeplinirii atribuţiilor organelor de consucere ale Spitalului. 

 Se supune la vot Ph  privind aprobarea preluarăă managementului Spitalului si se aproba cu 14 

voturi pentru şi o abtinere dl Varga. 

 Se supune la vot Ph privind aprobarea d.lui Primar pentru semnarea doc. De preluare a 

managementului la Spitalul orasenesc Huedin si se aproba in unanimitate. 



 D.soara Cozea M prezinta PH privind desemnarea celor 2 reprezentanti  în CA la Spitalul 

orasenesc Huedin. 

 Dl Torok propune pe d.na  dr. Costin Adriana , d.soara Cozea M o propune pe d.na  

Ec.Pandrea Rodica, iar dl Farkas il propune pe dl. ing. Mezei Liviu 

 Se intocmesc buletinele de vot pentru votul secret,  iar in urma rezultatelor consemnate 

comisia de validare prin dl Torok prezinta reprezentantii CLH in persoaan d.nei Dr. Costin Adriana şi 

d.nei Ec. Pandrea R care au obtinut câte 10 voturi, dl Mezei Liviu 4 voturi, 1 vot fiind declarat nul. 

 D.na Giurgiu prezinta PH ne avizat de comsisaa ec. inaintat de un grup de Consilieri Locali 

având ca obiect reducerea cu 25% a taxelor şi impozitelor locale respectiv a tarifelor paercepute de SC 

Crisul, SC Transim, SC Compania de Apă Somes SA Huedin, arătând că initiatorii nu au depus un 

memoriu justificativ pentru dimuinuarea taxelor, se incalcă legislatia in vigoare, iar proiectul nu este 

sustinut prin referate favorabile de compartimentele de specialitate din cadrul primariei orasului 

huedin, exprimându-şi totodată nemultumirea şi fata de aqbsenţa initialtorilor de la sedinta comsiiei. 

 Dl Farkaş Marius consideră intradevăr că legislatia nu s-a respectat mentionand că s-a referit la 

impozitele colectate. 

 Dl Torok mentionează că PH nu a fost semnat de către toţi initialtorii considerand demrsul un 

lucru populist, buget fiind echilibrat neputându-se efectua reduceri la venituri. 

 D.soara Cozea Marinela îşi exprimă nemulţumirea faţă de caracterul populist al acestui PH , iar 

dl. Pădurean mentionează că ar dori scăderea impozitelor doar că acest  lucru nu poate fi  făcut. 

 Dl Dragan consideră că prin invocarea stpării de necitate pot fi scăzute impozitele. 

 Se supune la vot PH si se obin 5 voturi pentru : Farks , Cozea S., Dragan, Sanfira, Abrudan , 

impotriva nici un vot iar restul  10 consilieri s-au abtrinut  

 Dl Torok  la probleme curente solicita convovcarea administratiei Apelor Romane la o sedinta 

privind măsurile ce se impun in vederea preintâmpinarii dezastrelor produse de inundaţii. 

 Dl Varga mentionează că există lucruri remediabile in sensul  măriri diametruui conductei de 

canalizare. 

 Dl Tamas mentionează că, conductele din str. A.Iancu si BN Antal se deversează in conducta 

de O 500 . 

 Dna Cozea Sivia solicita prezenta sefilor de comartimente şi Seful Politiei. Prezenta la sedinte, 

de asemenea solicitand lămuriri cu eventualele angajari facute la primarie . 

 Dl Primar raspunde d.nei Cozea Silvia in sensul că, conform legisşatiei in vigoare angajarile in 

cadurl Primariei sunt blocate, posturile  la care face referire d.na consilier sunt cele din cadrul 

comaprtientului de ecologisti pe durata determinata. 

 Dl primar raspunde d.lui primar cu privire la evaluarea pagubelor inundatiilro multumind 

formaţiunilor de voluntari din Izv. Crisului si Margău pentru ajutorul dat. 

 Mentionează că au fost comunictae prefesturii listele cu persoanele afectate, numarul 

gospodariilro  afectareajungând la 180 , lungimea drumurilor 8,5 km, mentionează demersurile făcute 

cu unele utilaje pentru regularizarea cursurilor răurilor care au iesit din matcă, stabilindu-se cu apele 

române unele disacutii cu priovire la reparatiile, albiile răurilor Domos  şi Criş, solicitand  o implicare 

mult mai mare a d.lui Goia Viorel din partea Apelor Române. 

 Mentionează că a fost deranjat de PH inaintat de uii consilier in speta de aracterul populist al 

acestuia, singura taxa cu caracter general ce poate fi modificata fiind cea in cunatum de 5 lei taxa PSI, 

arata că nu s-a majorar impozitele in ultimii ani iar o eventuala aprobare a acestui PH ar fi dus la 

atacarea in contencios a hotararii de către Prefectura .  

 Dl Abrudan arata că exista un comitet pentru situatii de urgenta pentru gestionarea inudatiilor. 

 Dl Primar mentioneazăî că la tVR cluj a multumit tuturor celor implicati in eforturile la 

limitarea pagubelor produse de inundatii . 

 Dl Secretar informeazîă consilirii despre preturile / G cal practicate de Centralele aapartinand 

celorlalte localităti care folosesc materie prima rumeguşul. 

   Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

             Preşedinte de şedintă,                                        Secretar,  

                Cozea Silvia                Cozea Dan  

 


